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Rijeka,  23. veljače 2022. 
 

 

ZAPISNIK 
S 25. SJEDNICE VMO BELVEDER 

 
25. sjednica VMO Belveder održana je 22.veljače 2022. godine (utorak) početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br 2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Irena Vukosavljević, predsjednica VMO 
- Dragan Basta, zamjenik predsjednice VMO 
- Monika Jukić, član VMO 
- Zlatko Fumić, član VMO 
- Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 
Usvajanje zapisnika s 24. sjednice VMO Belvedera. 

 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

Zatim je sjednicu nastavila Predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

 
DNEVNI RED 

1. Zahtjevi građana 
2. Razno 

 
 

 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
Ad.1 
Predsjednica Vijeća upoznala je prisutne s zaprimljenim zahtjevima građana od prošle sjednice. 
 

a) Zahtjev građana za označavanjem pješačkog prijelaza u Omladinskoj ulici između zgrada  
k. br 5A i 10 gdje je u nastavku nogostup u Usponu Irene Tomee. 
 
Nakon rasprave Vijeće je zaključilo da podržava zahtjev jer se radi o pješačkom koridoru 
koji počinje u ulici Ljudevita Matešića gdje je označen pješački prijelaz, zatim se nastavlja 
se u Usponu Irene Tomee, a prekinut je na raskrižju s Omladinskom ulicom. 
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Nadalje, Vijeće nije suglasno s prijedlogom Rijeka plusa da se postavljanje horizontalne 
signalizacije koja je neophodna za sigurnost svih sudionika u prometu, kako vozača tako i 
pješaka, financira iz sredstava vijeća mjesnih odbora za male komunalne prioritete već iz 
redovnog održavanja. 
 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog označavanja pješačkog prijelaza u 
Omladinskoj ulici. 

 
 

b) Zahtjev građana da se u ulici M. Albaharija ispred kućnog broja 7 ukinu četiri parkirna 
mjesta pod naplatom i označi jedno za dostavna vozila za obližnju novootvorenu trgovinu. 
 
Nakon rasprave Vijeće je zaključilo da ne podržava prijedlog jer je broj parkirni mjesta 
nedostatan za stanare. Vlasnici obližnjih poslovnih objekata bili su upoznati s problemom 
dostave i prije otvaranja poslovnih prostora. 
Za potencijalnu lokaciju predloženo je dostavno parkirno mjesto odmah do pješačkog 
prijelaza ispred M. Albaharija 7 (kod ljekarne) ili na raskrižju ispred M. Albaharija 10a (kod 
Rijekaprojekta), čime bi se ujedno riješio problem nepropisno parkiranih vozila. 

 
Zaključak: Vijeće jednoglasno ne prihvaća prijedlog ukidanja četiri parkirana mjesta zbog 
označavanja jednog za dostavna vozila u ulici Moše Albaharija. 
 
 
Ad.2 
 
Pod Razno predsjednica je izvijestila Vijeće o održanom sastanu predstavnika Grada Rijeke sa 
predsjednicima i tajnicima svih vijeća mjesnih odbora u Atletskoj dvorani Kantrida 9. veljače 2022. 
godine na temu malih komunalnih akcija i izmjenama postojećeg sustava za realizaciju zahvata na 
području pojedinog mjesnog odbora. 
 
Predloženom izmjenom Odluke o načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora Mjesnom odboru 
Belveder dodijelio bi se godišnji proračun od cca 250.000 kn čime bi se povećala dosadašnja 
sredstva. 
 
Istaknuta je i ocjena stručnih službi Grada da veći građevinski zahvati iz djelatnosti Rijeka plusa 
(nekada Rijeka prometa) ne spadaju u mala komunalne akcije i mjesni odbori bi takve zahtjeve 
trebali proslijediti nadležnima. 
 
U raspravi je istaknuto da MO Belveder daje podršku navedenom Prijedlogu budući ima potrebu za 
znatnijim ulaganjima na uređenju parkova (park iznad Omladinskog igrališta) kao i sanacijama na 
komunalnoj opremi. 
 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Prijedlog izmjene odluke o načinu financiranja 
djelatnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke. 
 
 
 
Sjednica je završila u 17,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 

Predsjednica VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Irena Bolf 
 


